
1 

 

Protokół Nr 35/17 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 28 września 2017 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Powiatowego Młodzieżowego Domu 

Kultury w Otwocku przy ul. Poniatowskiego 10 pod kierunkiem Wiceprzewodniczącej 

Komisji, radnej Anety Bartnickiej, w godzinach od 16
45 

do 17
00

.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz Kierownik Biura Kultury  

i Promocji Jędrzej Sudnikowicz, zgodnie z załączonymi listami obecności.  

Wiceprzewodnicząca Komisji powitała wszystkich zebranych oraz zaproponowała 

poniższy porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na XXVII sesję Rady Powiatu w Otwocku. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag do powyższego porządku obrad. 

 

Ad. 2 

 Kierownika Biura Kultury i Promocji przedstawił informacje dotyczące projektu 

uchwały Nr 24 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do stowarzyszenia pod nazwą 

Szkolny Związek Sportowy Warszawy i Województwa Mazowieckiego. 

 Radny Krzysztof Szczegielniak zauważył, że istnieje rozbieżność pomiędzy 

uzasadnieniem projektu uchwały, a § 11 i § 16 ust. 4 Statutu Szkolnego Związku Sportowego 

Warszawy i Województwa Mazowieckiego. W uzasadnieniu podano, że „Powiat Otwocki, 

jako członek wspierający jest zwolniony z opłaty składki członkowskiej”, zaś § 16 ust. 4 

Statutu wskazuje, ze obowiązkiem członka jest „regularne płacenie składek członkowskich”. 

 Kierownik Biura Kultury i Promocji wyjaśnił, iż zgodnie z informacjami otrzymanymi 

od Szkolnego Związku Sportowego, to realizacja mistrzostw przez Starostwo jest 

wystarczającą przesłanką do tego, aby warunek zawarty w § 11 z ww. statutu został 

spełniony. Natomiast w kwestii opłacania składek Starostwo, jako członek wspierający nie 

będzie opłacało składek wspomnianych w § 16 ust. 4 ww. statutu.   

Wiceprzewodnicząca Komisji poddała głosowaniu pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Nr 24. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Głosowanie: „za” – 8 osób, „wstrzymała się” – 1osoba. 

 

Ad. 3 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokółowała: 

 

Klaudia Kędziorek 

Przewodniczyła: 

 

Aneta Bartnicka 
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